
  

PROTOKÓŁ Nr  XLIII/2022 

z sesji  Rady Miasta Szczecinek, przeprowadzonej w trybie on-line 

w dniu 24 lutego 2022 r. 

(pełna relacja z sesji na nagraniu audio-video dostępnym na stronie BIP Urzędu Miasta Szczecinek: 

https://www.hdsystem.pl/fms/video/index.php?streamName=szczecinekses) 

 

Ustawowy skład Rady Miasta: 21 radnych. Obecnych 21 radnych według załączonej listy obecności. 

Rozpoczęcie Sesji Rady Miasta Szczecinek: godz. 09:00. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 przywitała zebranych, stwierdziła wymagane kworum otworzyła sesję, przedstawiając porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z sesji: z dnia 27.01.2022 r. oraz z dnia 07.02.2022 r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok.  

4. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie za wypowiedzeniem z członkostwa w Bałtyckim 

Banku Spółdzielczym w Darłowie oraz na wycofanie udziałów posiadanych przez Miasto Szczecinek. 

5. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/141/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia 26 września 2019 

roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Pilska-4” w Szczecinku. 

7. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Matejki”  

w Szczecinku. 

8. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Kaszubska-II” w Szczecinku. 

9. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Szczecinek o powierzeniu Burmistrzowi Miasta 

Szczecinek uprawnień do ustalania wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej wchodzących w skład mienia komunalnego.  

10. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXVIII/354/2021 Rady Miasta Szczecinek z dnia 28 

października 2021 r. w sprawie ustalania zasad finansowania oświetlenia na ulicach  nie stanowiących 

mienia komunalnego. 

11. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Stowarzyszenie Patriotyczne Szczecinek z 

siedzibą w Szczecinku z dnia 23.11.2021 r. 

12. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

13. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

14. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.  

15. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

16. Wnioski i oświadczenia radnych. 

17. Zakończenie sesji. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta Szczecinek: 

 zwrócił się z wnioskiem i prośbą o poszerzenie porządku obrad o dodatkowy punkt: uchwała  

w sprawie:  Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

 



  

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem uwag przystąpiła do głosowania nad zmianą porządku sesji. 

 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych, bez radnego Wojciecha Stypy.  

Rada Miasta jednogłośnie 20 glosami „za” uwzględniła wniosek o zmianę porządku obrad. 

 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie protokołów z sesji: z dnia 27.01.2022 r. oraz z dnia 07.02.2022 r. 

3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok.  

4. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie za wypowiedzeniem z członkostwa w Bałtyckim 

Banku Spółdzielczym w Darłowie oraz na wycofanie udziałów posiadanych przez Miasto Szczecinek. 

5. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/141/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia 26 września 2019 

roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Pilska-4” w Szczecinku. 

7. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Matejki”  

w Szczecinku. 

8. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Kaszubska-II” w Szczecinku. 

9. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Szczecinek o powierzeniu Burmistrzowi Miasta 

Szczecinek uprawnień do ustalania wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń 

użyteczności publicznej wchodzących w skład mienia komunalnego.  

10. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXVIII/354/2021 Rady Miasta Szczecinek z dnia 28 

października 2021 r. w sprawie ustalania zasad finansowania oświetlenia na ulicach  nie stanowiących 

mienia komunalnego. 

11. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Stowarzyszenie Patriotyczne Szczecinek z 

siedzibą w Szczecinku z dnia 23.11.2021 r. 

12. Uchwała w sprawie:  Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

13. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

14. Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

15. Informacja z działalności Burmistrza Miasta.  

16. Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

17. Wnioski i oświadczenia radnych. 

18. Zakończenie sesji. 

 

Ad.2. Przyjęcie protokołów z sesji z dnia 27.01.2022 r. oraz z dnia 07.02.2022 r.  

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 poinformowała, że żadne uwagi do w/w protokołów z sesji nie wpłynęły, 

 przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęła protokół z sesji z dnia 27.01.2022 r. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” przyjęła protokół z sesji z dnia 07.02.2022 r. 



  

Ad.3. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie; 

 omówił poszczególne kwoty i ich uzasadnienie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XLIII/394/2022  

w sprawie dokonania zmian w budżecie Miasta Szczecinek na 2022 rok. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.4. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie za wypowiedzeniem z członkostwa w Bałtyckim 

Banku Spółdzielczym w Darłowie oraz na wycofanie udziałów posiadanych przez Miasto Szczecinek. 

Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr XLIII/395/2022  

w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie za wypowiedzeniem z członkostwa w Bałtyckim Banku 

Spółdzielczym w Darłowie oraz na wycofanie udziałów posiadanych przez Miasto Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.5.Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Jerzy Kania Przewodniczący Komisji Budżetowo-Ekonomicznej: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 



  

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za”, podjęła uchwałę 

Nr XLIII/396/2022  

w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/141/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia 26 września 2019 

roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

„Pilska-4” w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta  jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XLIII/397/2022  

w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/141/2019 Rady Miasta Szczecinek z dnia 26 września 2019 roku  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Pilska-4” w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.7. Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Matejki”  

w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XLIII/398/2022  

w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Matejki” w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.8. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Kaszubska-II” w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 



  

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XLIII/399/2022  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Kaszubska-II” w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.9. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Szczecinek o powierzeniu Burmistrzowi Miasta 

Szczecinek uprawnień do ustalania wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej wchodzących w skład mienia komunalnego.  

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Szymon Kiedel Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XLIII/400/2022  

w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Szczecinek o powierzeniu Burmistrzowi Miasta Szczecinek 

uprawnień do ustalania wysokości cen i opłat za korzystanie z obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej wchodzących w skład mienia komunalnego. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.10. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXVIII/354/2021 Rady Miasta Szczecinek z dnia 28 

października 2021 r. w sprawie ustalania zasad finansowania oświetlenia na ulicach  nie stanowiących mienia 

komunalnego. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Marcin Kaszewski Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorządności: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

 

 



  

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XLIII/401/2022  

w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXVIII/354/2021 Rady Miasta Szczecinek z dnia 28 października  

2021 r. w sprawie ustalania zasad finansowania oświetlenia na ulicach  nie stanowiących  

mienia komunalnego. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.11. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Stowarzyszenie Patriotyczne Szczecinek z 

siedzibą w Szczecinku z dnia 23.11.2021 r. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

 Komisja rekomenduje Radzie Miasta podjęcie proponowanej uchwały. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XLIII/402/2022  

w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Stowarzyszenie Patriotyczne Szczecinek z siedzibą  

w Szczecinku z dnia 23.11.2021 r. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.12. Uchwała w sprawie Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 otworzyła dyskusję. 

Jacek Brynkiewicz  Przewodniczący Komisji Prawa, Legislacji i Porządku Publicznego: 

 Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 w związku z brakiem dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 21 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr XLIII/403/2022  

w sprawie Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szczecinku. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik do podjętej uchwały. 

 

Ad.13.Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 

Bez uwag. 

Ad.14.Informacje Przewodniczących Komisji o działalności Komisji nie objętej tematyką sesji. 

Bez uwag. 

Ad.15.Informacja z działalności Burmistrza Miasta. 

Bez uwag. 



  

 

Ad.16.Pytania radnych w sprawach bieżących kierowane do Burmistrza. 

Joanna Pawłowicz radna: 

 zapytała, dlaczego dwa prywatne przedszkola w Szczecinku zostały wykluczone z możliwości wzięcia 

udziału w przetargu na prowadzenie przedszkoli? 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 taki zapis rzeczywiście znalazł się w Regulaminie Konkursu, ale procedurę konkursową przygotowało  

i przeprowadziło KCUW w Szczecinku; 

 nikt nie wnosił obiekcji do warunków przetargu ani co do możliwości uczestniczenia w przetargu; 

 to opinia indywidualna, że te osoby zostały wykluczone; gdyby wcześniej zgłosiły zastrzeżenia do 

warunków przetargu, może te zastrzeżenia zostałyby uwzględnione; 

 poza tym te osoby nie złożyły swoich ofert. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 czy taki zapis w Regulaminie jest zgodny z prawem? zapis był czytelny i wykluczał tych dzierżawców  

z możliwości wzięcia udziału w przetargu; 

 nie może być tak, że tworzy się warunki przetargu a potem się mówi, że nie trzeba było tych 

warunków przestrzegać; 

 wcześniej Burmistrz zapewniał, że te osoby pomimo sporów sądowych też będą mogły wziąć udział  

w przetargu na prowadzenie przedszkoli; 

 po przetargu Burmistrz w mediach powiedział, że nie wie, czemu te osoby nie złożyły swoich ofert, ale 

przecież wiedział, że nie mogły przystąpić do przetargu, bo tak stanowiły warunki przetargu; 

 to stawia w złym świetle całą tą sytuację. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 uważa, że te podmioty mogły złożyć swoje oferty, ale tego nie zrobiły; 

 na jedno z tych przedszkoli wpłynęły trzy oferty, na drugie pięć ofert; 

 to postępowanie nie jest związane z zamówieniami publicznymi; 

 w tym postępowaniu pojawił się przypadek spóźnionego złożenia oferty, a Komisja i tak uwzględniła 

tłumaczenia oferenta i przyjęła tę ofertę do rozpatrzenia; 

 interpretacja procedury przez właścicieli przedszkoli, którzy nie przystąpili do przetargu jest 

niewłaściwa; jako Burmistrz ma szacunek dla przedsiębiorców, ale jaki jest szacunek tych osób dla 

mieszkańców Szczecinka?, domagają się od Miasta pieniędzy, które zdaniem  Burmistrza im się  

nie należą; termin umowy upływa 31.08.2022 r.; można było wziąć udział w konkursie. 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 poinformowała, że głos chciałby zabrać Dyrektor KCUW Tomasz Czuk i dlatego zapytała Burmistrza, 

czy wnosi o umożliwienie Dyrektorowi wypowiedzenia się. 

 

 



  

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 poprosił o udzielenie głosu Dyrektorowi KCUW, ponieważ to KCUW zajmowało się omawianą 

procedurą przetargowo-konkursową. 

 

Tomasz Czuk Dyrektor KCUW: 

 procedura przetargowa została przeprowadzona zgodnie z prawem; wcześniej sam sprawdzał, że  

w tego typu przetargach i konkursach inne gminy w Regulaminach określały, że w konkursie nie mogą 

wziąć udziału podmioty pozostające z daną gminą w sporze sądowym; 

 umowy w obu przypadkach obowiązują do 31.08.2022 r., skoro oba podmioty nie wzięły udziału  

w konkursie, to nie wiadomo na jakiej podstawie prowadzą nabór do przedszkoli na przyszły rok. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 pierwszy raz słyszy interpretację, że warunki przetargu można dowolnie interpretować. 

 

Wojciech Stypa radny: 

 ma dziecko w jednym  z tych przedszkoli, rodzice i dzieci są bardzo z tych przedszkoli zadowoleni; 

 rodzice i dzieci nie powinni być narażani na taki stres, uważa, że tak nie powinno być. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 miłe słowa rodzica o personelu przedszkola, że dzieci mają tam należytą opiekę; 

 ma nadzieję, że osoby dotychczas prowadzące te przedszkola przekażą bez problemu te obiekty 

nowo wyłonionym  prowadzącym; 

 nowe podmioty dlatego wygrały konkurs, ponieważ zaproponowały najwyższe stawki czynszu; 

 nikt nie zgłaszał żadnego zastrzeżenia do procedury konkursowej. 

 

Andrzej Grobelny radny: 

 zwrócił się z pytaniem do Dyrektora KCUW: czy spór sądowy  Miasta z tymi podmiotami dotyczy 

dotacji ? i czy to są znaczone pieniądze ? oraz co z tymi pieniędzmi się stało? 

 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 to punkt dotyczący wniosków w sprawach bieżących do Burmistrza Miasta, chyba że Burmistrz chce 

upoważnić Dyrektora KCUW do udzielenia odpowiedzi w imieniu Burmistrza. 

 

Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 Miasto uważa, że dotacja dla przedszkoli prywatnych była naliczana i wypłacana prawidłowo; 

 te przedszkola prowadzone są na mieniu i obiektach należących do Miasta; 

 w innych gminach jest inna sytuacja, ponieważ tam przedszkola prowadzone są w prywatnych 

obiektach należących do osób prowadzących przedszkola; 

 w Szczecinku sprawa trafiła do Sądu i Sąd to rozstrzygnie; 

 wyjaśnił, że w Szczecinku podmioty te płaciły po 2 zł/m2 budynku a Starosta np. pobiera za podobne 

obiekty po 35zł/m2 ; 



  

 zamiast płacić po ok. 20 tys. zł miesięcznie, podmioty te płaciły za czynsz znacznie mniej; 

 odnośnie pytania, co się stało z pieniędzmi przeznaczonymi na dotacje, to określał to budżet miasta; 

 w 2022 r. na prowadzenie prywatnych przedszkoli przeznaczonych jest ok. 12 mln zł; 

 przedszkola mają to wypłacane na konta, na koniec roku jest subwencja wyrównawcza,  

w poprzednich latach było podobnie; kwoty są określane w budżecie miasta. 

 

Wojciech Stypa radny: 

 myśli, że dyrektorzy tych przedszkoli nie odpuszczą, dzieci są zadowolone, panuje tam dobra 

atmosfera. 

 

Joanna Pawłowicz radna: 

 radny Wojciech Stypa powiedział, że tam panuje dobra atmosfera; 

 ale żeby przedszkole mogło sprawnie funkcjonować, musi mieć odpowiednie wyposażenie i warunki,  

a te zapewniają dyrektorzy prowadzący te przedszkola i to dyrektorzy zatrudniają pracowników; 

 dlatego prosi aby nie umniejszać roli dyrekcji tych przedszkoli oraz prosi, aby Burmistrz nie mówił, że 

te podmioty tez mogły brać udział w konkursie. 

 

 Daniel Rak Burmistrz Miasta: 

 zgadza się z radną Joanną Pawłowicz, że to dyrektorzy zatrudniają pracowników. 

 

Ad.17.Wnioski i oświadczenia radnych. 

Bez wniosków i oświadczeń. 

 

Ad.18. Zakończenie sesji. 

Katarzyna Dudź Przewodnicząca Rady Miasta: 

 stwierdziła wyczerpanie porządku obrad, 

 prawdopodobnie, w zależności od sytuacji, kolejne sesje Rady Miasta Szczecinek będą się już 

odbywały w trybie stacjonarnym; 

 zakończyła obrady. 

 

Sesja zakończyła się o godz. 09:55. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                            Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                                        Katarzyna Dudź 


